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Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 2 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 23 februari 2016 

 

§ 16  Anmälan om fördelning av medel för utveckling inom 
demensområdet 2016 

Dnr 340-44/2016 

 

  Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande med 

anmälan om fördelning av medel för utveckling inom 

demensområdet 2016 och lägger den till handlingarna. 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2016-01-26.  

 

Äldrenämnden har avsatt medel för utveckling av hemtjänst inom 

demensområdet för år 2012-2016. Från och med 2014 kan även 

beställarenheterna söka medel. 

Samtliga hemtjänstenheter i såväl stadens regi som privatetablerade 

har uppmanats ansöka om medel. Vid ansökningstiden utgång hade 

23 hemtjänstenheter ansökt för 35 specialiserade grupper. 

Ansökningskriterierna har uppfyllts av samtliga specialiserade 

grupper (35) och dessa har beviljats medel.  

Även beställarenheterna på stadsdelarna har uppmanats ansöka om 

utvecklingsmedel. Samtliga 14 bestställarenheter har ansökt och alla 

har beviljats medel.  

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut.  

 

Ledamoten Dennis Wedin m.fl. (M), ledamoten Ann-Katrin Åslund 

(L) och tjänstgörande ersättare Britt Westerlind (KD) anmäler ett 

gemensamt särskilt uttalande. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande från (M), (L) och (KD): 

”Äldrenämnden har avsatt medel för utveckling av hemtjänst inom 

demensområdet för år 2012-2016. 

I detta ärende redovisas fördelningen av dessa medel för år 2016. 
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Det är viktigt att samtliga äldre i Stockholms stad som har hemtjänst 

får omsorg av välutbildad och kompetent personal.  

Det vore därför önskvärt att förvaltningen håller ett extra öga på de 

enheter som inte sökt medel för år 2016 och tar kontakt med dessa för 

att undersöka varför de inte sökt.” 
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Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 2 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 23 februari 2016 

 

 

§ 17  Uppföljning av ungdomsbesök i äldreomsorgen 2015 

Dnr 340-43/2016 

 

  Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande med 

anmälan av uppföljning av ungdomsbesök i äldreomsorgen 

under år 2015 och lägger den till handlingarna. 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2016-01-11.  

 

Äldreförvaltningen redovisar satsning på ungdomsbesök i 

äldreomsorgen 2015 och anger bl.a. att totalt har 61 vård- och 

omsorgsboenden fått beviljade medel om sammanlagt 8,5 mnkr för 

ungdomsbesök. Samtliga boenden som ansökt har blivit beviljade 

medel.    

Satsning för ungdomsbesök i äldreomsorgen pågår sedan år 2012. 

Stiftelsen ”Äldrecentrum” har på äldreförvaltningens uppdrag 

genomfört en utvärdering av projektet. Resultatet visade att projektets 

mål och syften uppfylldes. Ungdomarna erbjöd äldre på vård- och 

omsorgsboenden trevliga och meningsfulla aktiviteter även på 

helgerna samt skapa kontakt mellan generationerna, som 

uppskattades både av de äldre personer och också av deras anhöriga. 

Ungdomarna som deltog i projektet fick en mer positiv bild av 

äldreomsorgen. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut.  

 

Ledamoten Dennis Wedin m.fl. (M), ledamoten Ann-Katrin Åslund 

(L) och tjänstgörande ersättare Britt Westerlind (KD) anmäler ett 

gemensamt särskilt uttalande. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande från (M), (L) och (KD): 


